
Referat: Generalforsamling FKNF

Dato: D. 2. marts 2024 kl. 15

Tilstede:
Christian Stephansen
Kasper Kruuse
Christian Møller
Sofie Mariegaard
Per Sørensen
Dennis Mark Jensen
Michael Bøgh
Jørgen Jensen
Nikolaj Grøn Sørensen
Morten Hansen
Michael Sørensen
Lars Andersen

Dagsorden:

1. Valg af ordstyrer: Christian Stephansen

2. Valg af referent: Sofie Mariegaard

3. Formandens beretning:

Året 2023 startede vi ud med en grounded 206´er, da Vamdrup manglede en STC på vores skydive
kit.
Den 2. februar fik vi 206´eren hjem igen, og vi kunne starte sæsonen 2023. Første spring dag blev
den 5. februar

Vi var i gang med gulvet i hangaren, som i løbet af vinteren blev færdiggjort, et rigtigt fint malet gulv
blev det til.

Den 4. marts afholdt vi generalforsamling i Skallerup, en rigtigt hyggeligt weekend, dette kan vi
desværre ikke længere, grundet den store udlejning på dette tidspunkt.

I 2023 havde vi fokus på at uddanne elever, så vi kan få nogle flere legekammerater. Det er også
vores mål for 2024.



I 2023 søgte vi en masse fonde via. Else, som er fundraiser. Hun tog sig godt betalt, men heldigvis fik
vi 267.438 tusind kroner ud af det. Og det havde vi i den grad brug for. De har fået ben at gå på, men
vi er også nået langt. Vi fik påbegyndt vores projekt varmt rum i hangaren, så vi håber vi får råd til at
færdiggøre det i 2024.

Den 28. marts havde vi store vaskedag, hvor flyveren blev rigtig fin, den blev både vasket og poleret.
Det vil vi gøre igen i april, hvor der forhåbentlig er mange, der vil møde op og give en hånd med.

I 2023 begrænsede vi lidt vores virke udenfor springpladsen, fordi vi jo allerhelst bare vil springe
faldskærm. Dog havde vi en stand på Sindal marked, og lidt opvisning på Blokhus strand til Wind
Festival, og vores instruktør, flyver og grej på Samsø et par weekender. Derudover nåede vi en tur til
Læsø for at afvikle tandemspring.

Den 22. juli skete det værste tænkelige, motoren stod af. Det stod hurtigt klart for Jørgen at den skulle
afmonteres og renoveres. Der blev i bestyrelsen handlet hurtigt. Vi fik skaffet midler, så vi kunne
bestille en ny motor. Jørgen og hans hjælpere lagde et kæmpe stykke arbejde, for at få den klar igen.
Men 8 måneder måtte der gå uden en flyver. Vi har siden vi fik 206´eren i 2018 ikke haft den flyvende
et helt år endnu, men det satser vi stort på kommer til at ske i 2024.

Vi afholdte Pops for 3 år i træk i september, denne gang med besøg fra Norge, som Morten havde
arbejdet på i flere år. Det var dejligt at vi kunne låne pilatusen, da vores egen flyver var uden motor.
Vi fik holdt en god fest i hangaren lørdag aften, med cirka 75 mand til helstegt pattegris. Alle var
glade og roste vores klub, dog kommer Pops ikke i 2024, da det er meningen de skal besøge alle
klubber i Danmark over tid.

Den 20. august havde vi et stort stævne med 16 tandemer, elever og mange mennesker på pladsen.
Desværre havde vi et uheld med en førstegangs elev Jan på 70 år, som brækkede ryggen. Men vi
stod alle sammen og klarede det fantastisk, alle tog en rolle på sig og vi hjalp hinanden og fik
gennemført alle spring på trods uheldet. Vi fik stor ros af reddere og Ole i lufthavnen, for vores måde
at håndtere sådan et uheld på. Selv Jan ringede og sagde tak for et godt spring og rigtig god
behandling.

Den 29. oktober fik vi en ny 2´er i klubben, stort tillykke til Kasper. Vi ser frem til Anders bliver 2´er i år.

I 2024 vil vi koncentrere os om at uddanne elever, så vi får flere legekammerater. Vi vil springe
faldskærm og ikke så meget uden for klubben, da det slider på medlemmerne med alt for mange
opgaver ud af huset. Dog vil vi forsøge at få en stand igen i år på Sindal marked på trods af det er
samme weekend som Dansk Skydive Grand Prix. Blokhus Wind Festival vil vi også deltage, dog kun
med spring.

Dansk Skydive Grand Prix foregår på Nordsjælland og er et stævne for præcisions springere, både
almindelig præs og speed præs. Det er et arrangement Michael Bøgh står i spidsen for. Jeg håber at
vi her i klubben kan stille med et par hold.

Jeg vil gerne sige tak for alle de frivillige kræfter, som er blevet lagt i klubben. Jeg vil ingen navne
nævne i den her forbindelse, for så glemmer jeg nemlig ingen, men I skal vide at alt arbejde som
bliver lagt i klubben er meget værdsat. Det er utrolig vigtigt, at vi hver især bidrager med det vi kan.

- Æresmedlem:

● På tidligere bestyrelsesmøde, blev det besluttet at Jørgen Hagen Jensen skulle

indstilles til æresmedlem. Det kan kun besluttes på generalforsamling. Det er

enstemmigt.

● Klubben har dermed sit andet æresmedlem.



4. Godkendelse af regnskab:

- Michael løber hurtigt regnskabet igennem.

- Spørgsmål til spring priser: Det kan være spring priser stiger, men dette tages op til næste

bestyrelsesmøde.

- Regnskab: Godkendt

5. Valg af medlemmer til bestyrelsen:

Alle i bestyrelsen er på genvalg. Michael Sørensen ønskede at stille op til bestyrelsen, og resten blev

genvalgt.

- Nuværende bestyrelsesmedlemmer:

● Christian Stephansen (Fortsætter)

● Kasper Kruuse (Fortsætter)

● Hans Hessellund (Fortsætter)

● Michael Sørensen

● Bestyrelsen konstituerer sig selv ved først kommende bestyrelsesmøde.

6. Valg af 2 suppleanter til bestyrelsen:

Nuværende er på genvalg. Christian Møller og Nikolaj Grøn Sørensen meldte sig som suppleanter.

- Nuværende suppleanter:

● Suppleant: Christian Møller

● Suppleant: Nikolaj Grøn Sørensen

7. Valg af revisor:

- Lise Skovsgaard (Fortsætter)

8. Eventuelt:

- Der bliver ikke taget notater.


